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     Protokół Nr 126/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 24 sierpnia 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Robert Dudek  

4. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

5. Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

6. Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

7. Iwona Pludra – Skarbnik Gminy Dębno 

8. Marek Stankiewicz – Prezes Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. 

9. Renata Wit - Główna Księgowa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

10. Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom.  

11. Jarosław Rzepa – Poseł na Sejm RP 

12. Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 24 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie odwołania Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie zmiany do porządku obrad. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wręczenie nauczycielom aktu nadania stopnia awansu zawodowego. 

4. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

5. Omówienie bieżącej sytuacji spółki  Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. w miesiącu lipcu 2020 roku.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia założeń do projektu budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

Organizacyjnego samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego”. 

9. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu Raportu  

z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego za lata 

2018-2019. 

10. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2024 z perspektywą do roku 2030”. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie umów użyczenia ze sprawującymi rodzinną pieczę 

zastępczą oraz dyrektorami placówek opiekuńczo – wychowawczych w Dębnie oraz Sławnie 

dot. bezpłatnego użyczenia sprzętu komputerowego, audiowizualnego, oprogramowania, 

oprogramowania dla osób z niepełnosprawnościami w ramach projektu „Wsparcie dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii  COVID-19”, w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 - Działanie 2.8 Rozwój usług 

społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwianie dostępu do 

przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług 

socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania informacji. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu. 

19. Wyrażenie zgody na wynajem sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku ul. Gorzowska 63 dla JP Fitness w celu prowadzenia 

zajęć rekreacyjno-sportowych w okresie od 01.09.2020r. do 30.06.2021r. oraz akceptacja 

stawki godzinowej wynajmu sali w wysokości 63,89 zł brutto. 

20. Rozważenie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w usuwaniu skutków 

materialnych i społecznych powstałych w wyniku gwałtownych burz i ulewnych 

długotrwałych deszczy – zgodnie z e-mailem Biura Związku Powiatów Polskich. 
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21. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy 4. 

Technikum Informatycznego w roku szkolnym 2020/2021 (od 01.09.2020 – 23.04.2021). 

22. Zabezpieczenie środków finansowych na zakup materiałów niezbędnych do 

wykonania utwardzenia terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego. 

23. Zapoznanie się ze sprawozdaniami Państwowych Gospodarstw Wodnych Nadzór 

Wodny w Myśliborzu, Pyrzycach, Gryfinie,  Gorzowie Wlkp. i Strzelce Krajeńskie z działań 

podejmowanych w 2019  roku. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odwołania Dyrektora Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął zaproponowany porządku obrad. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Wręczenie nauczycielom aktu nadania stopnia awansu zawodowego. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Dokonał wręczenia aktów nadania stopnia awansu zawodowego dla nauczycieli. 

Awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego uzyskali: 

- Pani Brygida Piskorowska-Szylin nauczyciel w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy  - nauczany przedmiot: matematyka  

- Pan Tomasz Jankowski nauczyciel w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach - wychowawca/wicedyrektor w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach 

 

Ad. 5 

Omówienie bieżącej sytuacji spółki  Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. w miesiącu lipcu 2020 roku.  

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Odniosła się do bieżącej sytuacji Spółki. Poinformowała o problemie związanym z brakiem 

zatrudnienia dyrektora ds. lecznictwa. Przeprowadzała rozmowy z kandydatami na to 

stanowisko, jednak wszyscy odmówili podjęcia zatrudnienia. Powodem odmowy była 

sytuacja szpitala oraz zmiany jakie będą związane z programem restrukturyzacji. Poprosiła  

o umieszczenie ogłoszenia na stronach internetowych Gminy Dębno i Powiatu 

Myśliborskiego. Poprosiła o wsparcie w kwestii znalezienia kandydata na przedmiotowe 

stanowisko. Spółka nie może funkcjonować bez dyrektora ds. lecznictwa, gdyż nie spełnia 

warunków kontraktu z NFZ. Kolejna sprawą jest kwestia mieszkania służbowego.  

W ogłoszeniu o prace dot. zatrudnienia lekarza internisty podano możliwość skorzystania  

z mieszkania. Znalazł się kandydat na to stanowisko. Poprosiła Burmistrza Dębna o pomoc  

w zorganizowaniu takiego lokalu. Poruszyła kwestię funkcjonowania oddziału 

internistycznego.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na możliwość doraźnego skorzystania z pomieszczenia znajdującego się  

w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przekazała, że może być to jedynie tymczasowe rozwiązanie. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Zwrócił uwagę, że Gmina posiada mieszkania socjalne, które mogą nie spełniać oczekiwań 

najemcy. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Odniosła się do kwestii warunków jakie powinien spełnić lokal mieszkalny. Zwróciła uwagę, 

żenie są one wygórowane.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy rozważano możliwość wynajęcia mieszkania na rynku prywatnym przez szpital 

dla zatrudnionego lekarza? 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przekazała, że rozważy tę możliwość. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na wysokie koszty najmu mieszkania na rynku prywatnym, będzie to dużym 

obciążeniem dla szpitala. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Poruszyła kwestię braku lekarzy na rynku pracy i zbliżającego się okresu jesiennego, gdzie 

może nastąpić wzrost zachorowań wśród mieszkańców. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy mieszkanie w innej miejscowości np. w Myśliborzu byłoby możliwe? 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Odpowiedziała, że nie, gdyż lekarz zgada się na zamieszkanie jedynie w Dębnie. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że postara się znaleźć odpowiednie mieszkanie, które jednak będzie wymagało 

prac remontowych. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Podała informację dotyczącą otwarcia wyższej szkoły dla pielęgniarek w Gorzowie Wlkp. 

Jednym z wykładowców będzie pielęgniarka ze szpitala w Dębnie, która również będzie 

zachęcać do pracy w szpitalu. Należy się zastanowić, aby w przyszłości ufundować osobom  

z naszego Powiatu stypendia, aby zachęcić do nauki w tym kierunku kształcenia. Zwróciła 
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uwagę, że większość pielęgniarek w szpitalu są już na emeryturze i brakuje osób do 

zatrudnienia w tym zawodzie. 

Poruszyła kwestię realizacji projektu „Dbam o Zdrowie”. Przekazała, że będzie wnioskować  

o przedłużenie terminu jego realizacji. Poprosiła o umożliwienie przeprowadzenia szkolenia  

z projektu wśród pracowników Starostwa Powiatowego. Odniosła się do wykonania etapów 

projektu. Podała informacje z tym związane. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że takie szkolenia na terenie Starostwa Powiatowego zostaną zorganizowane. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Zapytała o możliwość przeszkolenia osób w DPS w Myśliborzu? 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę, że ze względu na zakaz odwiedzin na dzień dzisiejszy tego typu szkolenie 

nie może być zrealizowane na terenie jednostki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na możliwość przeszkolenia kadry w pozostałych jednostkach 

organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego, m.in. w szkołach. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przedstawiła wymagania projektowe jakie muszą spełniać osoby biorące w nim udział. 

Odniosła się do wyników badań, wiele osób dzięki wykonanym badaniom ma wiedze na 

temat swojego stanu zdrowia. Niejednokrotnie wracają niestety do poradni onkologicznej. 

Poruszyła sprawę spłaty rat wymagalnych wynikających z zawartych umów ugody. Poprosiła 

o ustalenie sposobu w jaki zostaną przekazane środki finansowe. Termin zapłaty rat to 31 

sierpnia br. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Zwrócił uwagę na podjęte uzgodnienia w tej sprawie. Przekazał, że ustalono iż będzie to 

wykonane w formie potyczki i że nie ma zgody na wykonanie tego w formie dopłaty. Po 

przeprowadzonych analizach Gmina Dębno jest sceptyczna, jeżeli chodzi o formę pożyczki  

z uwagi  na to, iż Gmina udzieliła już dwukrotnie pożyczki dla szpitala. Propozycja jest taka, 

aby Gmina Dębno w miesiącu sierpniu, a Powiat Myśliborski w miesiącu wrześniu objęli 

udziały w spółce. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przekazała, że udzielenie pożyczki dla szpitala w tej sytuacji finansowej jest bezpodstawne, 

gdyż nie zostanie ona spłacona, a spółka powiększy swoje zobowiązania. 

Iwona Pludra – Skarbnik Gminy Dębno 

Odniosła się do kwestii zobowiązań finansowych Gminy Dębno. Zwróciła uwagę na kwestię 

gospodarowania środkami publicznymi i kontrole z tym związane. Udzielenie pożyczki jest 

nieracjonalne przy tak wysokim zadłużeniu spółki. Ewentualne jej umorzenie skutkuje 

koniecznością zapłaty podatku. 

 

 



6 
 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że Powiat posiada zabezpieczone środki finansowe w formie dopłat. 

Odniosła się do kwestii dotyczącej zwiększenia wysokości udziałów w spółce. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w miesiącu sierpniu  decyzja w tej sprawie należy do Gminy Dębno. 

Poruszył kwestię dotycząca przygotowania programu restrukturyzacji spółki przez firmę 

FORMEDIS. Zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia rozmów pomiędzy 

samorządami w tej sprawie. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Zapytał, czy Powiat zastanawiał się nad formą wsparcia dla spółki w miesiącu wrześniu? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że zmiana uzgodnień w sprawie udzielenia pomocy jest zaskoczeniem i kwestię tę 

należy przeanalizować. 

Jeżeli do tej pory funkcjonowała forma udzielenia pomocy finansowej w formie pożyczki  

i podjęto ustalenia, że w miesiącu sierpniu udzieli jej Gmina Dębno, a następnie w miesiącu 

wrześniu Powiat Myśliborski i byłaby to kwota ok. 180 000,00 zł  to nie jest to wygórowana 

kwota w stosunku do tych pożyczek, które miały miejsce do tej pory. Ustalenia, które zostały 

podjęte powinny zostać zachowane. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przekazała, że szpital w miesiącu lipcu miał podpisane ugody na kwotę 180 000,00 zł  

i w dalszym ciągu był w trakcie ich dalszego podpisywania. Na dzień dzisiejszy szpital ma do 

zapłaty kwotę 450 000,00 zł. Jest to stała zamknięta kwota i podobna została ustalona na 

miesiąc wrzesień. Szpital nie jest sam w stanie tych pieniędzy wygenerować. Poruszyła 

kwestię rozmów w sprawie spłaty zobowiązań przeterminowanych w spółce. Zwróciła uwagę 

na informacje z NFZ na temat konieczności przygotowania szpitala na zagrożenie związane  

z epidemią COVID-19. Poruszyła sprawę utrudnień i obciążeń związanych z problemami 

finansowymi spółki i z wykonywaniem pracy bez pomocy dyrektora ds. medycznych  

w spółce. Odniosła się do kwestii wymogów w zakresie zabezpieczenia szpitali w okresie 

stanu epidemii. 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Zwróciła uwagę, że pomimo podpisanych umów ugody firmy nie dostarczają towaru bez 

wpłat. Szpital musi dokonywać nowych zamówień i płatności są dokonywane za gotówkę.  

Odniosła się do wzrostu cen towarów i usług. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że zaproponowana zmiana w wyniku przeprowadzonych analiz jest korzystniejsza 

dla Gminy jak również dla Szpitala w Dębnie w stosunku do tego co było wcześniej 

zaplanowane.Zmiana ta nie powoduje utrudnień dla obu stron. Jest ona bardziej korzystna dla 

szpitala i to należy wziąć pod uwagę. Rozważano opcje poręczenia kredytu obrotowego, 

jednak  szpital, nie ma możliwości jego uzyskania nawet przy poręczeniu ze strony Gminy 

Dębno. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że stara się zawsze pamiętać to co było uzgadniane. Nie stwierdza, że forma ta, czy 

inna jest lepsza bądź gorsza. Jednak nie lubi być zaskakiwany zmianą całkowicie podejścia do 

danej sprawy. Na ten moment nie jesteśmy w stanie powiedzieć, czy wyrażamy na to zgodę, 

czy nie. Kwestia ta wymaga przedyskutowania, inaczej niż to jest w gminie, która posiada 

inna formę zarządzania. Zwrócił uwagę, że kwoty, o których była mowa miesiąc temu 

również nastąpiły zwiększeniu. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Złożyła wyjaśnienia w kwestii zawieranych ugód z kontrahentami. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zaskoczenie dotyczące zmiany decyzji. Przekazała, że określono, iż 

właściciele będą wspierać szpital przez okres dwóch miesięcy do czasu opracowania raportu 

przez firmę FORMEDIS w formie pożyczki. Na dzień dzisiejszy zmienia się forma udzielenia 

pomocy finansowej  ze strony Gminy Dębno. To radni i samorząd gminny decyduje o formie 

udzielanego wsparcia. Powiat Myśliborski ustalił, że będzie to forma pożyczki, zmiana 

decyzji wymaga dokonania ponownych uzgodnień w tej sprawie z radnymi Rady Powiatu. 

Odniosła się do kwestii zawartych umów ugody. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Zgodził się z tym, że propozycja ta wymaga przedyskutowania. Przekazał, że forma jaką 

przyjęła gmina jest odrębną decyzją.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jeżeli radni Gminy Dębno podejmą decyzję dot. udzielenia dofinansowania 

poprzez podniesienie wysokości udziałów to Powiat nie musi postąpić tak samo i odpowiada 

jedynie za swoją część dofinansowania. Zwrócił uwagę na konieczność dalszych uzgodnień 

związanych z przygotowywanym dokumentem przez firmę FORMEDIS. Odniósł się do 

sytuacji związanej z dymisją Ministra Zdrowia oraz zagrożenia wzrostu zachorowań na 

COVID -19. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Przekazał, że należy zrobić wszystko, aby szpital utrzymać. Zauważyła, że firmy 

wykorzystują sytuację związana z zagrożeniem COVID-19 i podwyższają ceny za towary  

i wykonywane usługi. Zwróciła uwagę na wysokie koszty związane z zakupem sprzętu 

ochronnego. Przekazała, że chce, aby szpital był przygotowany na okres jesieni z uwagi na to, 

że komunikaty, które szpital otrzymuje nie są bezpodstawne i możemy się spodziewać dużej 

ilości zachorowań. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Poinformował, że propozycje formy udzielenia pomocy dla szpitala zostaną przedstawione na 

sesji Rady Miejskiej w Dębnie i radni będą mogli podjąć decyzję w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że proponowane formy wsparcia nie muszą być takie same, nie ma 

przeszkód prawnych w tym zakresie. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 



8 
 

Zapytał Prezes Zarządu spółki, czy posiada ostateczną kwotę za miesiąc sierpień? 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Odpowiedziała, że tak.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jakie zobowiązania będzie pokrywać Gmina Dębno w miesiącu sierpni, a jakie 

Powiat Myśliborski w miesiącu wrześniu? 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Podał kwoty ujęte w tabeli, w miesiącu sierpniu wskazano kwotę : 438 366,00 zł natomiast  

w miesiącu wrześniu: 452 834,00 zł. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Poinformowała, że jest to tabela robocza i kwoty te mogą ulec zmianom, w związku z tym, że 

na bieżąco spływają informacje od kontrahentów. Różnica środków zostanie 

wygospodarowana przez spółkę. 

Podała informacje na temat bieżącej sytuacji finansowej spółki. Wszystko jest pod kontrolą, 

wyjaśnione zostały wątpliwe sytuacje dotyczące zawartych umów. 

Przekazała, że boryka się jedynie ze zobowiązaniami przeterminowanymi. Nie są generowane 

dodatkowe koszty, podała informacje na temat działań podejmowanych w spółce dotyczące 

funkcjonowania szpitala. Podała informacje na temat zawieranych umów. Zwróciła uwagę, że 

bez dokapitalizowania spółki nie ma możliwości, aby dźwignięcia szpitala z zapaści 

finansowej. Poruszyła temat wprowadzonej dyscypliny finansowej w spółce. Przedstawiła 

zadania jakie są wprowadzane. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o czas na dokonanie odpowiednich uzgodnień. Zapytała, czy został wyłoniony 

kandydat na stanowisko Prokurenta spółki? 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

Odpowiedziała, że nie ma kandydata na to stanowisko. Chciałaby, aby była to również osoba, 

która będzie dyrektorem ds. lecznictwa. Odniosła się do kwestii zatrudnienia na 

przedmiotowym stanowisku. Zwróciła uwagę, że nikt z obecnej kadry nie chce podjąć 

zatrudnienia na tym stanowisku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 13:15 zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:30 

 

Kolejno po przerwie: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Udzielił głosu Wójtowi Gminy Nowogródek Pomorski – Panu Krzysztofowi Mrzygłódowi. 
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Krzysztof Mrzygłód - Wójt Gminy Nowogródek Pomorski  

Poruszył kwestię remontu drogi powiatowej nr 2113Z Łubianka – Nowogródek Pomorski. 

Zwrócił uwagę, że wymieniona droga jest częścią infrastruktury, bez której gmina nie ma 

szans na rozwój. Przedstawił informacje na temat stanu technicznego przedmiotowej drogi. 

Pojawiła się szansa uzyskania dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych  

w wysokości 2,5 mln złotych. Jednakże kolejne ok. 2,5 mln trzeba dołożyć do tego 

przedsięwzięcia w ramach wkładu własnego. Odniósł się do kwestii jego zabezpieczenia 

przez gminę. Przekazał, że przy podpisywaniu umowy chciałby, żeby wkład własny gminy 

był wliczony do całości wkładu, który będzie poniesiony, czyli uwzględniał jeszcze 

dodatkowe źródła finansowania.  

Przypomniał, że na wcześniejszy odcinek drogi Gmina Nowogródek Pomorski mimo swoich 

ograniczonych możliwości wniosła olbrzymi wkład swoich środków finansowych. Zaznaczył, 

że zaangażowanie finansowe na realizację poszczególnych inwestycji mocno wpływa na 

budżet samej gminy. Na wkład ten wkład własny gmina będzie zmuszona zaciągnąć kredyt. 

Zwrócił uwagę na znaczenie przedmiotowej drogi. Poruszył kwestię problemu braku 

transportu publicznego w zakresie przemieszczenia się mieszkańców Karska do Nowogródka 

Pomorskiego. Przekazał, że prowadzone są rozmowy z przewoźnikami. Zwrócił uwagę, że 

udało się gminie zorganizować przewóz osób do Myśliborza przez Giżyn, ale autobus nie 

będzie jechał przez Karsko, lecz przez Kinice (droga bezpośrednia Barlinek-Nowogródek 

Pomorski).  

Zaznaczył, że realizacja inwestycji w zakresie remontu drogi 2113Z Łubianka – Nowogródek 

Pomorski pozwoli na uruchomienie linii autobusowej przez Karsko. Zwrócił uwagę, że ta 

sprawa wiąże się również z interesem Powiatu również w zakresie przemieszczenia się dzieci 

i młodzieży z gminy Nowogródek Pomorski do placówek oświatowych.  

Zwrócił uwagę na problem mieszkańców gminy w dostępie do podstawowej opieki 

medycznej, w tym też głównie lekarzy. Podkreślił, że jest ogromna wola mieszkańców tej 

gminy i Rady w wsparciu tej inwestycji. Odniósł się do możliwości finansowych gminy.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Zarząd Powiatu jest już po przeprowadzonych uzgodnieniach z Wójtem 

odnośnie ewentualnego montażu finansowego. Poinformowała, że złożony został wniosek  

w ramach Rządowego Programu Dróg Samorządowych na prośbę Wójta, który zadeklarował 

że wkład własny pokryje z własnego budżetu. Przekazała, że Zarząd Powiatu czekał na 

zadeklarowane pieniądze w formie uchwały. Zaznaczyła, że ta uchwała została podjęta przez 

Radę Gminy Nowogródek Pomorski na kwotę 1.200.000 złotych. 

Zwróciła uwagę, że jest to ważna droga powiatowa dla mieszkańców tej gminy. Powiat 

Myśliborski zdaje sobie sprawę, jaką rolę pełni ta droga w gminie Nowogródek Pomorski.  

Poruszyła kwestię przeprowadzonych przez Zarząd Powiatu uzgodnień z Wójtem odnośnie 

udzielonej rekomendacji dla realizacji tej drogi oraz ustaleń na temat wysokości wkładu 

finansowego.  

Mając na uwadze pulę środków finansowych udzieloną w ramach pomocy rządowej dla 

Powiatu Myśliborskiego z tytułu COVID-19 przekazała, że Starosta konsultuje ze wszystkimi 

włodarzami miast tego powiatu podział tych środków sprawiedliwie pomiędzy poszczególne 

gminy. Poinformowała o wysokości środków finansowych przypadających dla Gminy 

Nowogródek Pomorski z tytułu podziału puli pieniędzy. Przekazała, że pozostałą kwotę 

Powiat Myśliborski pokryje z obligacji. 

W wyniku przeprowadzonych wcześniej uzgodnień, na dzisiejszym Zarządzie będą 

rekomendować zwołanie nadzwyczajnej sesji powiatowej mając na względzie ulokowanie 

tego zadania dot. remontu drogi gminnej w budżecie.  
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Natomiast Rada Gminy zwoła również sesję nadzwyczajną podczas której zwiększy swoją 

kwotę wkładu pieniężnego na realizację tego zadania na kwotę 1.400.000 złotych.  

Po odbyciu się sesji Rady Powiatu nastąpi podpisanie umowy z Wojewodą 

Zachodniopomorskim na realizację tego zadania.  

Poruszyła kwestię pozyskania dodatkowych środków finansowych z FOGR-u. Odniosła się 

do tematu uzgodnień dotyczącego wkładu własnego Gminy Nowogródek Pom. Zwróciła 

uwagę na konieczność wykonania montażu finansowego i opracowania zapisów umowy. 

 

Krzysztof Mrzygłód - Wójt Gminy Nowogródek Pomorski   

Poruszył kwestię związaną ze złożeniem przedmiotowego wniosku i czasu jaki na to pozostał. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię zaplanowania terminów zwołania nadzwyczajnych sesji Rady obu 

samorządów. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię związaną z realizacją inwestycji i składaniem wniosków w tej sprawie. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Poruszył kwestię funkcjonowania FOGR-u i składania wniosków o dofinansowanie. 

Przekazał, że droga powiatowa Łubianka – Nowogródek Pomorski spełnia warunek, jeżeli 

chodzi o dojazd do gruntów rolnych. Zwrócił uwagę na potrzebę etapowania zadania. 

Poruszył kwestię łączenia finansowania. Wydaje się, że w obecnej sytuacji winno się wliczać 

wszystkie możliwe źródła finansowania, żeby te koszty obniżać. Biorąc pod uwagę upływ 

czasu to niewiadomo co będzie z przyszłymi budżetami. 

Wymienił źródła pochodzenia środków finansowych z Funduszu Dróg Samorządowych 

(lasy państwowe, narodowy fundusz ochrony środowiska). Lasy Państwowe po raz pierwszy 

muszą być w tym roku dotowane przez budżet państwa. Należy liczyć się z tym, że środków 

będzie coraz mniej. Już jest ich mniej w propozycji na rok 2021, co jest niewspółmierne  

z ilością dróg. Dopóki są te pieniądze pewne należy szukać takich rozwiązań, aby móc je 

wykorzystać. 

Podkreślił, że Gmina Nowogródek Pomorski jest zdeterminowana do realizacji tej inwestycji  

Poruszył kwestię prowadzonych dyskusji na temat dalszej przyszłości Ogrodu 

Dendralogicznego w Przelewicach. Zwrócił uwagę na dwie propozycje. Pierwsza propozycja 

pochodząca z KOWR-u, czyli Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi i dotyczy przejęcia 

ogrodu w Przelewicach. Natomiast druga propozycja wywodzi się z Samorządu 

Województwa, który też proponuje rozwój tego ogrodu. Zaznaczył, że Samorząd 

Województwa daje też możliwość w dalszej przyszłości zagospodarowania terenu wokół 

ogrodu w postaci dróg dojazdowych i ścieżek, co może mieć z kolei ogromne znaczenie dla 

Barlinka ze względu na kierunek ścieżki rowerowej Przelewice-Barlinek. Podał 

Odniósł się do nowej perspektywy finansowej. Przekazał, że układa się programy i projekty 

dla zespołu parków krajobrazowych. Poinformował o planach utworzenia siedziby parków 

krajobrazowych w Przelewicach. Zwrócił uwagę, że efektem poprzedniej perspektywy jest 

remont wieży w Ińsku, platformy widokowej w Widuchowej, czy kończący się remont mostu 

w Siekierkach. W poprzednim projekcie, który jest realizowany dzisiaj były jeszcze dwa 

elementy do wykonania – wieża w Boleszkowicach i wieża w Barlinku. Poprosił  

o przypilnowanie, aby te plany odnośnie obu wymienionych inwestycji były i zarazem 
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przeszły do nowej perspektywy finansowej. Poruszył temat związany z finansowaniem 

inwestycji i perspektywa otrzymania środków finansowych.  

Odniósł się do sytuacji szpitali powiatowych. Zwrócił uwagę na konieczność rozpoczęcia 

poważnych dyskusji i przedstawienie konkretnych propozycji celem rozwiązania problemów  

w szpitalach. Poruszył temat finansowania szpitali i odpowiedzialności samorządów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii działań związanych z funkcjonowaniem szpitali.  

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Poruszył sprawę związaną z gospodarką odpadami. Zwrócił uwagę, że jest to sprawa istotna 

dla wójtów i burmistrzów. Poinformował o staraniach mówiących o tym, żeby spalarnia 

szczecińska otrzymała dodatkową moc przerobową jeśli chodzi o spalanie. Przekazał, że 

szczecińska spalarnia ma techniczną możliwość zwiększenia spalania do 200 tys. ton, w tej 

chwili zaś jest 150 tys. ton. Zaznaczył, że jest to najłatwiejszy sposób na to, żeby zwiększyć 

tą moc nie budując przy tym nowych spalarni. Lokalne samorządy powinny zainteresować się 

przekazywaniem odpadów, aby zwiększyć zdolność spalania odpadów. 

 

Wójt Gminy Nowogródek Pomorski – Panu Krzysztof Mrzygłód 

Zgodził się, że jest to dobry kierunek działania, pośrednicy obciążają gminy cenami spalania 

odpadów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że temat ten zostanie poruszony na konwencie Powiatu Myśliborskiego z wójtami  

i burmistrzami. 

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Odniósł się do tematu produkcji i utylizacji odpadów. 

 

Wójt Gminy Nowogródek Pomorski – Panu Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę na kierunek rozwoju Gminy Nowogródek Pomorski. Przekazał, że przy węźle 

Reninckim głównie od strony Myśliborza pojawia się pewna strefa, która może mieć pewne 

zaplecze produkcyjne, techniczne i logistyczne. Przekazał, że niniejsza strefa ma pewien 

potencjał z uwagi na dostęp do drogi szybkiego ruchu S3 przebiegającej przez woj. 

Zachodniopomorskie. 

Poinformował o skierowaniu wniosku do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na 

sporządzenie dokumentacji w sprawie projektu dotyczącego drogi. Poruszył kwestię 

partycypowania w kosztach. Zwrócił uwagę potrzebę wskazania kierunku działania w tej 

sprawie. Być może będzie możliwość pozyskania źródła dofinansowania tej inwestycji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie sytuacji spółki.  
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

Przekazał, że sytuacja Szpitala w Barlinku nie zmienia się w tym sensie, iż jest coraz 

trudniejsza.  Odniósł się do kwestii struktury właścicielskiej spółki, samorządy są 

pozostawione bez pomocy. Poinformował, że od 1 stycznia br. wprowadzono podwyżkę płacy 

minimalnej i wykluczono z niej wysługę lat. Zwrócił uwagę, że szpitale jako jednostki, gdzie 

właścicielami są samorządy tą wysługę lat mają. Szpital w kontrakcie nie otrzymał żadnej 

rekompensaty. Kontrakt na 2020 rok jest dokładnie taki sam, jak w roku 2019. Szpitale  

i samorządy jako właściciele zostali pozostawieni sami sobie w tej trudnej sytuacji.  

W związku z początkiem pandemii przekazano szpitalom, iż mają ratować ludzi, a nie 

upominać się o pieniądze.  

Odniósł się do sytuacji Szpitala w Barlinku w miesiącu sierpniu 2020 roku. Poinformował, że 

szpital w sierpniu otrzyma mniej pieniędzy niż w poprzednich miesiącach bowiem  

z oczywistych powodów przez 4 miesiące nie wykonywał procedur, jeżeli chodzi o ich ilość. 

W wyniku decyzji Ministra Zdrowia zamknięto poradnie szpitala i praktycznie przez dwa 

miesiące przyjmowano wyłącznie pacjentów w celu ratowania życia.  

Poruszył kwestię kosztów funkcjonowania szpitala. Przekazał, że w przypadku poradni te 

koszty uległy zmniejszeniu. Jeżeli chodzi o szpital, to lekarze musieli być dostępni na 

dyżurach ponieważ w każdej chwili mogło coś się zdarzyć więc tutaj spadek kosztów był  

w sumie jednak dosyć nieznaczny. 

Odnosząc się do sytuacji bieżącej szpitala poinformował, że wysokość straty za I półrocze 

zamknęła się kwotą 3.049.000 zł. Przekazał, że cały czas koszty szpitala przekraczają 

przychody. Poinformował, że na koniec czerwca br. zobowiązania wymagalne 

przeterminowane przekroczyły kwotę 2.200.000,00 zł. Zwrócił uwagę, że ok. 90 % 

przychodów szpitala pochłaniają płace, co praktycznie utrudnia prowadzenie działalności. 

Zobowiązania szpitala cały czas rosną. Poruszył kwestię podpisywania przez szpital umów  

w układzie ratalnym z ZUS-em. Poruszył kwestię zadłużenia w SEC. Zwrócił uwagę na 

kwestię kredytu w rachunku bieżącym, prowadzi rozmowy z bankiem w tej kwestii.  

Zauważył, że funkcjonowanie szpitali z takim sposobem finansowania jest zagrożone  

w dłuższej perspektywie. Poinformował o prowadzonym audycie przez Firmę Formedis. 

Dane o które żądano zostały przekazane i na bieżąco są uzupełniane. 

Poinformował o spotkaniu z dyrektorem WUP odnośnie uruchomionego przez Marszałka 

Województwa Zachodniopomorskiego programie w sprawie dofinansowania szpitali  

z funduszy unijnych. Przekazał, że po szczegółowych przeprowadzonych uzgodnieniach 

szpital jest w trakcie przygotowania takiego wniosku. Termin złożenia wniosku jest do 14 

września br., a program dotyczy dofinansowania działalności szpitali w związku z COVID-

19. Szpital może otrzymać dofinansowanie w wysokości 440 000,00 zł. 

Zwrócił uwagę na element wniosku dotyczący złożenia oświadczenia o niezaleganiu  

z opłatami publiczno-prawnymi. Odniósł się do sprawy regulowania płatności z Urzędem 

Skarbowym. Poinformował o wystąpieniu przez szpital o następne przesunięcie terminu 

płatności celem uzyskania nowego oświadczenia na dzień złożenia przedmiotowego wniosku. 

Poruszył sprawę wymagań płacowych ze strony personelu medycznego i kadry lekarskiej.  

Zwrócił uwagę, że w obecnej sytuacji nie ma szans na podniesienie wynagrodzenia dla 

określonych grup zawodowych szpitala. Od ubiegłego tygodnia co najmniej taki nacisk jest ze 

strony niektórych lekarzy. Zaznaczył, że jeżeli w dłuższej perspektywie te stawki 

wynagrodzenia nie zostaną podwyższone to można się spotkać z taką sytuacją, iż lekarze 

pracujący w szpitalu wymówią kontakty i w przypadku ich zakończenia nie będą chcieli 

wznowić.  

Odniósł się do sprawy zamknięcia oddziału pediatrycznego. Zwrócił uwagę, że oddział ten 

był zawieszony przez okres 9 miesięcy. Przekazał, że szpital nie otrzymał zgody od 

wojewody na dalsze przedłużenie zawieszenia jego działalności. W związku z powyższym, 
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musieli ten oddział formalnie zamknąć. Poinformował, że kontrakt na ten oddział był  

w wysokości ok. 130 tys. miesięcznie. Należałoby w tym zakresie ten zmniejszony obrót 

zrekompensować. Zauważył, iż jest to kwestia rozmów z NFZ. Zwrócił uwagę, że robienie 

czynności organizacyjnych bez umowy z NFZ mówiącej o tymi iż będzie kontrakt nie ma 

bowiem sensu ponieważ każdy ruch wymaga jakiś kosztów.  

Poinformował o wznowieniu pracy poradni okulistycznej. Przekazał, że też będzie to 

wymagało pewnego dofinansowania w sprzęt, jednakże w tej sytuacji szpital próbuje sobie 

poradzić. 

Odniósł się do sytuacji kadrowej w szpitalu. Kadra medyczna, w tym i lekarska jest  

w minimalnej ilości. Jednym z powodów nieotrzymania refundacji przez szpital było z jednej 

strony mała ilość kadry zarówno medyczno-lekarskiej jak i pielęgniarskiej, a z drugiej wiek 

emerytalny lekarzy. Zwrócił uwagę na bardzo trudną sytuację przy pozyskiwaniu lekarzy.  

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Przekazał, że pozwolił sobie w sprawach bieżących zapytać Ministra Zdrowia, jakie będzie 

postępowanie NFZ w stosunku do kwot ryczałtowych zagrożonych w wyniku COVID-u, czy 

one przepadną? Minister Zdrowia na posiedzeniu sejmu odpowiedział, że wszyscy ci co 

zostali dotknięci będą mieli wydłużony okres na to, żeby te procedury zrealizować. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że można by było nadgonić procedury w poradniach, jednakże w działach 

szpitalnych nie będzie takiej możliwości. Ostatnio na spotkaniach z dyrektorami, też taki 

sygnał się pojawił, iż mają te procedury nadgonić i dostali na to jeszcze pół przyszłego roku. 

Odniósł się do obsady pacjentów w szpitalu. Szpital nie jestem zakładem produkcyjnym, 

występuje tu inna specyfika pracy. W okresie maj-czerwiec odmrażali oddziały szpitale  

i wśród dyrektorów wystąpiły obawy tego teraz iż niedoszacowanie procedur zacznie być od 

nich wymagalne i tak po prostu się dzieje.  

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Zapytał, czy w związku z tym iż wykonywano mniej procedur to szpital dostawał o tyle 

mniejszą kwotę ryczałtową? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. W tym czasie była liczona średnia z 12 miesięcy. 

W przypadku oddziałów szpitalnych nie nastąpiło zmniejszenie kosztów. Lekarze musieli 

być, gdyż w każdej chwili mógł przyjechać pacjent. Najmniejsze zmniejszenie wykonania 

było na oddziale ginekologiczno-położniczym. Zmalała liczba wykonywanych zabiegów. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył sprawę wynagrodzeń w szpitalu w Barlinku. Zauważył, że stanowią one 90% 

kosztów w szpitalu. 

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Przekazał, żeby poprzez Konwent Starostów spróbować rozpocząć rozmowę zarówno z NFZ 

jak i też z Marszałkiem Województwa na temat wypracowania pewnego stanowiska, które 

powinno prezentowane być dalej na Zachodniopomorskim Zespole Parlamentarnym. 

Zauważył, że problem musi zostać rozwiązany systemowo. Ubiegający czas nie wpływa na 

polepszenie sytuacji. Wszystkie szpitale w województwie są w złej sytuacji, zatem należy ten 

temat rozpatrzyć wspólnie.  
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że 97 % szpitali w Polsce ma straty finansowe. Poruszył kwestię sytuacji 

spółki i strat jakie nastąpiły po wprowadzeniu ryczałtu. 

 

Poseł na Sejm RP – Jarosław Rzepa 

Zauważył, że prześciganie się lekarzy w żądaniu podwyższenia płac może doprowadzić do 

likwidacji szpitali. Zwrócił uwagę, że temat ten należy omówić na Konwencie Starostów. 

Odniósł się do kwestii małej ilości lekarzy na rynku pracy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jak wyglądają straty w Szpitalu w Barlinku począwszy od miesiąca czerwca br. do 

lipca br., czy są rosnące, czy malejące?  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

Odpowiedział, że przedstawiają się rosnące. Przedstawił informację na temat wysokości straty 

spółki i zobowiązań wymagalnych. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Poprosiła o przekazywanie dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu sprawozdań z bieżącej 

działalności Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Zarząd chciałby mieć możliwość bieżącego 

weryfikowania bieżącej sytuacji szpitala. Poruszyła kwestię sytuacji spółki i działań 

związanych z poprawą jej sytuacji. Zwróciła uwagę na opracowywane koncepcje 

restrukturyzacji spółek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jakie jest obciążenie na oddziałach w Szpitalu w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

Poinformował, że najmniejsze obciążenie występuje na oddziale chirurgii, jeżeli chodzi  

o pobyty pacjentów. Oddział internistyczny jest w większości zajęty w ilości 30 łóżek.  

Mając na uwadze pandemię koronawirusa przekazał, że szczególnie na oddział internistyczny 

przyjeżdża większość pacjentów w dużo cięższym stanie niż powinno. Zwrócił uwagę, że  

w tym przypadku oddział ten jest dużo kosztowniejszy i zarazem wymaga o wiele większego 

zaangażowania i pracy lekarzy. Jeżeli chodzi o porodówkę, to obłożenie jest duże, dodatkowo 

w wyniku odmrożenia tego oddziału ponownie powrócono do zabiegów planowych i szpital 

powraca do normalnego funkcjonowania. 

Poruszył kwestię utworzenia izolatki w szpitalu dla pacjentów, wobec których zaistniało 

podejrzenie zachorowania na koronawirusa. Odniósł się do wymogu ponownego 

wprowadzenia porodów rodzinnych w szpitalu. Szpital zapewnia ochronę dla pacjentów i ich 

rodzin. Szpital nie ma prawa żądać aktualnych badań na COVID-19. 

Poinformował o uruchomieniu działalności oddziału rehabilitacji. Poruszył sprawę stosowania 

reżimu sanitarnego w szpitalu. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Odnosząc się do rosnących strat szpitala, zapytała czy szpital analizuje szczegółowo obszary  

z których można by było generować oszczędności?  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

Przekazał, że newralgiczne elementy kosztów szpital cały czas ma pod kontrolą.  
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Poruszył kwestię kontroli zapasów aptecznych. Zwrócił uwagę, że nadmiar posiadanych 

zapasów wynika ze środków ochrony osobistej, które szpital ma z darowizn.  

Przekazał, że podpisuje każde zamówienie apteczne. Poinformowało comiesięcznym badaniu 

przez księgową zapasów magazynowych szpitalnych i aptecznych. 

Poinformował o podejmowanych działaniach na rzecz zmniejszenia kosztów szpitala  

w kwestii zatrudnienia.  

Poruszył kwestię kosztów ponoszonych przez szpital z tytułu energii elektrycznej. 

Poinformował o rozpoczęciu prowadzenia rozmów w sprawie zainstalowania paneli 

fotowoltaicznych.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby spółka zwróciła się z wnioskiem do Gminy Barlinek o udzielenie 

pomocy finansowej dla szpitala ze środków covidowych. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że Gmina Barlinek przekazuje środki finansowe na spłatę obligacji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do zawarcia  

w imieniu Powiatu Myśliborskiego umowy grantowej na realizację projektu w ramach 

Programu Grantowego „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa 

personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej zakładów 

pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” oraz upoważnienia do 

dokonania wszelkich czynności w toku wykonywania tej umowy. Zwróciła uwagę, że 

wcześniejszy projekt przygotowany przez DPS, w tym również otrzymane pełnomocnictwo 

dotyczyło wsparcia Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu i opiewało na kwotę 551.000,00 

złotych.  

Zwróciła uwagę, że przygotowany projekt uchwały dotyczy podjęcia grantu z NFZ  

i wyłącznie przeznaczony zostanie na wsparcie pielęgniarek z DPS-u oraz na zakup 

dodatkowych środków ochrony osobistej. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Zapytała, jaka jest kwota projektu? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że na każdą pielęgniarkę będzie to kwota 2.582 zł miesięcznie. Natomiast na 

zakup środków ochronnych jest to kwota 694,00 zł.  

Poruszyła kwestię spełnienia dodatkowego warunku przez pielęgniarki, które muszą 

pracować tylko w DPS.  
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Przekazała, że po otrzymaniu pełnomocnictwa będzie mogła od pielęgniarek pozyskać 

oświadczenia na temat dodatkowego zatrudnienia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/458/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

Poruszyła temat związany z podwyższeniem wynagrodzeń dla pracowników jednostki. 

Zwróciła uwagę na rozmowy z pracownikami w tej sprawie. Odniosła się do kwestii 

frekwencji i wydatków na wynagrodzenia. 

Kolejno: 

 

Poruszono temat zwołania sesji Rady Powiatu oraz realizacji inwestycji w poszczególnych 

gminach Powiatu Myśliborskiego. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące realizacji zadań. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 15:55 zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:05 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok 

oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z wnioskami ujętymi  

w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Poruszono temat funkcjonowania poszczególnych jednostek organizacyjnych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/451/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia założeń do projektu budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu –Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że założenia określają 

szczegółowo, jak powinny zostać złożone przez dyrektorów jednostek organizacyjnych plany 

finansowe oraz wskazano terminy ich przygotowania.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/452/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

określenia założeń do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

Organizacyjnego samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego”. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zwrócił uwagę na zapis §4 mówiący o tym, że „ 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. Zgłosił zmianę przedmiotowego zapisu na  

„uchwała wchodzi w życie z dniem 1 września 2020 roku.”  

 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmiany w projekcie uchwały następnie podjął 

uchwałę Nr 126/453/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu Organizacyjnego samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu Raportu  

z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego za 

lata 2018-2019. 

(Raport  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy raport.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego raportu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Raport z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Myśliborskiego za lata 2018-2019. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 

2021-2024 z perspektywą do roku 2030”. 

(Pismo wraz z projektem uchwały  stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił ,przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/454/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie umów użyczenia ze sprawującymi rodzinną pieczę 

zastępczą oraz dyrektorami placówek opiekuńczo – wychowawczych w Dębnie oraz 

Sławnie dot. bezpłatnego użyczenia sprzętu komputerowego, audiowizualnego, 

oprogramowania, oprogramowania dla osób z niepełnosprawnościami w ramach 

projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii  

COVID-19”, w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 

2014-2020 - Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym, PI 9iv: Ułatwianie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej 

jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie 

ogólnym. 

(Karta Sprawy  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
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Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Odniosła się do kwestii 

związanej z użyczeniem sprzętu komputerowego. Przedstawiła dane finansowe projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów użyczenia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia Pani Magdalenie Zynda–Lis 

– Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu upoważnienia do 

zaciągania zobowiązań majątkowych związanych z zawartą w dniu 14.08.2020 r. Umową  

z samorządem Nr 589/ZPS-4/COVID-19/PIECZA/2020 dot. realizacji Projektu ,,Wsparcie 

dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. Niniejsze 

upoważnienie obejmuje również przekazanie sprzętu, oprogramowania oraz środków ochrony 

indywidualnej i wyposażenia bezpośrednim odbiorcom projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/455/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania informacji. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy przekazania Radzie Powiatu w Myśliborzu oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie informacji z wykonania budżetu Powiatu 

Myśliborskiego wraz z informacją o  kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za  

I półrocze 2020 roku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/456/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie  

przekazania informacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia Pana Rafała Skowrona – p.o. Dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu, ul. 
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Strzelecka 51, 74-300 Myślibórz, do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/457/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa prowadzącemu działalność 

gospodarczą pod nazwą Usługi Ogólnobudowlane Boma, 74-300 Myślibórz, do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego we wszelkich sprawach związanych z wydaniem 

pozwolenia na budowę, prowadzenia wszelkich uzgodnień technicznych dot. projektu 

budowlano-wykonawczego oraz odebrania dziennika budowy w ramach zadania  

pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej polegającej na powiększeniu łazienki poprzez 

zagospodarowanie nieużywanego pomieszczenia oraz przystosowanie - wyremontowanie 

powstałego pomieszczenia na potrzeby 12 wychowanków Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach (12 kabin prysznicowych)”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/459/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z najemcą prowadzącym działalność 

gospodarczą pod nazwą Vending Style kolejnej umowy najmu miejsca zlokalizowanego na 

korytarzu I piętra w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm.  Andrzeja  

Romockiego „Morro”  w  Barlinku  przy ul. Szosowej 2 o powierzchni 10 m
2
 na czas 

określony od 01.09.2020r. do 30.06.2021r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/460/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.19 

Wyrażenie zgody na wynajem sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku ul. Gorzowska 63 dla JP Fitness w celu 

prowadzenia zajęć rekreacyjno-sportowych w okresie od 01.09.2020r. do 30.06.2021r. 

oraz akceptacja stawki godzinowej wynajmu sali w wysokości 63,89 zł brutto. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wynajem sali gimnastycznej w okresie od 01.09.2020r do 

30.06.2021r. oraz zaakceptował stawkę godzinową wynajmu sali w wysokości 63,89 zł 

brutto. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Rozważenie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w usuwaniu skutków 

materialnych i społecznych powstałych w wyniku gwałtownych burz i ulewnych 

długotrwałych deszczy – zgodnie z e-mailem Biura Związku Powiatów Polskich. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że na dzień dzisiejszy Zarząd Powiatu nie może podjąć żadnej decyzji związanej 

z pomocą finansową, z uwagi na bieżące wydatki Powiatu Myśliborskiego.  

Zwróciła uwagę na konieczność przeanalizowania możliwości finansowych powiatu  

w związku z wprowadzonym stanem epidemii COVID-19. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wskazał na brak możliwości udzielenia pomocy finansowej z uwagi na 

potrzeby Powiatu Myśliborskiego związane z wprowadzonym stanem epidemii COVID-19. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 21 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy 

4. Technikum Informatycznego w roku szkolnym 2020/2021 (od 01.09.2020 – 

23.04.2021). 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do propozycji w sprawie wymiaru godzin nauczania indywidualnego. Zwróciła 

uwagę, że proponuje się zorganizowania nauczania w wymiarze 14 godzin tygodniowo, gdyż 

jest to kontynuacja wcześniejszego wniosku. 

Poruszono sprawę organizacji nauczania indywidualnego w okresie epidemii. 

 

Więcej pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zorganizowaniu nauczania indywidualnego dla ucznia 

klasy 4. Technikum Informatycznego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu w roku szkolnym 2020/2021 (od 01.09.2020 – 23.04.2021) w wymiarze  

14 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 22 

Zabezpieczenie środków finansowych na zakup materiałów niezbędnych do wykonania 

utwardzenia terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Złożył wyjaśnienia dotyczące prac 

budowlanych jakie należy wykonać. Środki finansowe na zakup materiałów niezbędnych do 

realizacji zadania to kwota 19 300,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii zagospodarowania terenu zielonego  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 

Starostwa Powiatowego na zakup materiałów niezbędnych do realizacji przedmiotowego 

zadania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 23 

Zapoznanie się ze sprawozdaniami Państwowych Gospodarstw Wodnych Nadzór 

Wodny w Myśliborzu, Pyrzycach, Gryfinie,  Gorzowie Wlkp. i Strzelce Krajeńskie  

z działań podejmowanych w 2019  roku. 

(Sprawozdania stanowią  załączniki Nr 19, Nr 20, Nr 21, Nr 22 , Nr 23  do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odwołania Dyrektora Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy odwołania Pani Marii Żukrowskiej-Mróz ze 

stanowiska Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie  

w związku z przejściem na emeryturę z dniem 28 sierpnia 2020 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 126/461/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 roku w sprawie 

odwołania Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 25 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała o spotkaniu z Dyrektorem Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. Odniosła się do 

anonimizacji treści i zawartości protokołów przekazanych przez dyrektora szkoły. 

Poruszyła kwestię funkcjonowania placówki. Zwróciła uwagę na temat kontroli nadzoru 

pedagogicznego. Odniosła się do analizy treści przekazanych dokumentów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odnosiła się do przedmiotowej sprawy. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące sytuacji  

w placówkach oświatowych. 

 

2. Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała o inicjatywie uruchomienia przez Burmistrza Dębna i Wójta Gminy 

Boleszkowice linii autobusowych celem ułatwienia dostępu dla dzieci Zespołu Szkół  

w Dębnie.  

 

3. Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do rekrutacji w placówkach oświatowych Powiatu Myśliborskiego. Poruszyła 

kwestię liczebności oddziałów w poszczególnych szkołach. 
 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Poinformowała o otrzymanych przez dyrektorów szkół wytycznych w sprawie możliwości 

utworzenia oddziałów w szkołach przy min. 24 uczniów. Przekazała, że w żadnej ze szkół nie 

ma w klasie poniżej 20 uczniów. Poprosiła o poparcie inicjatywy utworzenia klas z tą 

mniejszą liczbą uczniów, bo liczą na to iż dojdzie jednak większa liczba dzieci. W oddziale 

najmniej jest 21 uczniów.  Następnie przedstawiła i omówiła liczbę i podział oddziałów 

klasowych w poszczególnych placówkach oświatowych.  

Poruszyła kwestię monitorowania szkół i co dwa miesiące dyrektorzy zobowiązani będą do 

składania raportów z bieżącej dydaktycznej działalności szkoły. 

 

 

 



24 
 

Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się zapisów ustawy Prawo oświatowe. Przekazała, że osoba funkcyjna w związku  

z pełnioną funkcją i zakresem czynności jakie podejmuje w obszarze zarządzania, tak 

naprawdę nie może mieć nadgodzin. Poruszyła kwestię zatrudnienia nauczycieli jako osób 

funkcyjnych w innych placówkach oświatowych. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 26 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz.  17:35 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Magdalena Kurnicka 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


